
 

 

ZÁPIS  

z jednání školské komise dne 9.5.2022 
 
 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Tomáš Jelínek, Radka Plíhalová, Martin Ryneš 
 
Omluveni: Dagmar Caislová, Vladimíra Drdová, Marie Dvořáková, Michael Londesborough  
 
Tajemník komise: Jana Burešová 
 
 
Program: 
 

1. Uvítání  
2. Exkurze v „Lesní školce - ESEDRA“ 
3. Různé 
4. Závěr 

 
 
ad 1,2)  
 
Předsedkyně komise paní Sýkorová přivítala všechny přítomné a představila všem přítomným Lesní 
školku ESEDRA v Roztokách, která je umístěná u řeky. V průběhu exkurze se diskutovalo o: 

• zázemí školky, řízení a organizace, aktivitách dětí během dne, stravování, legislativních 
záležitostech,  

• rozdílech: alternativní vs. klasické mateřské školy, 

• kladech a záporech a následném přechodu do ZŠ, aj. 
 

ad 3)  
 
V rámci bodu „Různé“ se jednotliví členové zamysleli nad následujícími oblastmi: 
 

• Možnost středního stupně vzdělávání pro děti v Roztokách a nejbližším okolí (p. Jelínek, 
iniciativa v Praze-Suchdol). 

• Možných mimoškolních aktivitách v Roztokách pro děti/žáky/studenty. 

• Adaptační skupiny v základní a mateřské škole pro UA děti/žáky. 

• Aktivity pro UA děti v Roztokách o prázdninách. 
 
 
ad 4) 
 
V závěru se předsedkyně komise rozloučila se všemi přítomnými, kteří poděkovali za milé setkání, 
které bylo mimořádně zpestřeno opékáním buřtů.  
 
 
 
Příští schůzka komise byla dohodnuta na 20.6 v 18:30 hodin, místo bude upřesněno. 
 
 
 
Zapisovatel: Burešová 
 
Ověřovatel: Sýkorová 


